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PROTOKÓŁ Nr XXVIII/2021 

z sesji RADY MIASTA WĄBRZEŹNO 

 

z dnia 28 kwietnia 2021 r. 

 

 

     Sesja Rady Miasta Wąbrzeźno odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość i trwała od godz. 14.00 do godz. 16.10. 

 

Ad 1 

     Otwarcia XXVIII sesji Rady Miasta Wąbrzeźno dokonała jej Przewodnicząca pani 

Aleksandra Basikowska. Następnie pani Aleksandra Basikowska  poinformowała, że zgodnie 

z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, obrady będą 

transmitowane  i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Poinformowała, 

że XXVIII sesja Rady Miasta Wąbrzeźno odbędzie się w trybie zdalnym z wykorzystaniem 

środków porozumiewania się na odległość. 

   Powitała zgromadzonych: Radnych Rady Miasta Wąbrzeźno, Burmistrza Wąbrzeźna pana 

Tomasza Zygnarowskiego, Zastępcę Burmistrza pana Wojciecha Trzcińskiego, panią Mariolę 

Frankowską Skarbnika Miasta, panią Dorotę Stempską Sekretarz Miasta, panią Monikę 

Kochowicz Radcę Prawnego Urzędu Miasta, Dyrektorów miejskich placówek oświatowych, 

Prezesów miejskich spółek, pracowników Urzędu Miasta, a także mieszkańców, oglądających 

obrady za pośrednictwem Miejskiej Telewizji Kablowej. 

 

 

Ad 2 

    Pani Aleksandra Basikowska na podstawie listy obecności, stwierdziła quorum. Oznajmiła, 

że w obradach uczestniczy 14 radnych.  

W sesji nie uczestniczył Radna Pani Eleonora Orczykowska.  

 

 Ad 3 

    Pani Aleksandra Basikowska poinformowała, że na adres poczty elektronicznej został 

wysłany Protokół nr XXVII/2021 sesji w dniu 31 marca 2021 r. Protokół wysłany został      
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w wersji edytowanej z możliwością wprowadzenia poprawek. Wobec braku uwag Protokół 

Nr XXVII/2021 został przyjęty. 

 

Ad 4 

    Przewodnicząca Rady odczytała propozycję porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Miasta. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Informacja o pracy Burmistrza Wąbrzeźna w okresie międzysesyjnym. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2020 rok. 

7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Miasto Wąbrzeźno                            

z organizacjami pozarządowymi w roku 2020. 

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Miasto 

Wąbrzeźno w 2020 roku. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2021-2032. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2021 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych uczniów kształcących się w szkołach na terenie Gminy Miasto 

Wąbrzeźno. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendium im. 

Walthera Nernsta dla uzdolnionych uczniów.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego i wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego osoby 

ubiegającej się o przyznanie dodatku mieszkaniowego. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna 

Inicjatywa Mieszkaniowa „KZN-Toruński” Sp. z o.o. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia 

udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej. 

16. Zapytania i wolne wnioski. 

17. Zamknięcie XXVIII sesji Rady Miasta. 
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Nikt nie złożył wniosku w przedmiocie zmiany powyższego porządku obrad XXVIII sesji 

Rady Miasta Wąbrzeźno. 

 

Ad 5 

   Pan Tomasz Zygnarowski zapoznał z Informacją o pracy Burmistrza Wąbrzeźna za okres od 

31 marca 2021 roku do 28 kwietnia 2021 roku. – załącznik nr 1. 

   Pan Aleksander Czarnecki Radny Rady Miasta odnosząc się do przedstawionej przez 

Burmistrza Wąbrzeźna informacji o pracy w okresie międzysesyjnym dotyczącej spotkania         

z przedstawicielkami Stowarzyszenia Młodych Gminy Płużnica i pomysłu utworzenia                 

w Wąbrzeźnie szkoły społecznej zapytał czy chodzi o szkołę podstawową ? średnia ? czy 

jeszcze inny typ szkoły ?. 

   Pan Tomasz Zygnarowski Burmistrz Wąbrzeźna przekazał, że przedstawiony wyżej pomysł 

dotyczy dzieci szkoły podstawowej klas od 1 do 3. Dodał, że szkoła społeczna miałaby być 

prowadzona w formule tzw. Montessori, liczba dzieci około 15. Przekazał, że 

pomysłodawczynie utworzenia szkoły społecznej uzyskały środki na swoją działalność. 

Następnie pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że obecnie pomysłodawczynie utworzenia 

szkoły społecznej szukają miejsca w Wąbrzeźnie w celu realizacji zamierzonego projektu.  

 

Ad 6 

  Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszyscy Radni otrzymali w materiałach na 

XXVIII sesję Rady Miasta przygotowaną przez panią Annę Wróblewską Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Wąbrzeźnie ocenę zasobów pomocy społecznej za 2020 rok 

cele zapoznania. Ponadto w poniedziałek 26 kwietnia br. podczas wspólnego posiedzenia 

wszystkich komisji Rady Miasta Pani Anna Wróblewska powyższe sprawozdanie Radnym 

omówiła i przedstawił. Oznajmiła, że jeżeli nie ma pytań uważam, że Powyższe Sprawozdanie 

zostało przez Radę przyjęte. 

 

Ad 7 

  Pani Aleksandra Basikowska przekazała, że wszyscy Radni otrzymali w materiałach na 

XXVIII sesję Rady Miasta powyższe sprawozdanie cele zapoznania. Na wspólnym posiedzeniu 

wszystkich Komisji Rady Miasta Pan Wojciech Trzciński Zastępca Burmistrza powyższe 

sprawozdanie Radnym przestawił. Oznajmiła, że jeżeli nie ma pytań uważam, że Powyższe 

Sprawozdanie zostało przez Radę przyjęte. 
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Ad 8 

  Przewodnicząca Rady Miasta pani Aleksandra Basikowska przekazała, że wszyscy Radni 

otrzymali w materiałach na XXVIII sesję Rady Miasta informację: 

- Analizę stanu zagrożenia przestępczością na terenie działania Prokuratury Rejonowej                 

w Wąbrzeźnie oraz ocena skuteczności działań podejmowanych dla jej zwalczania                            

i zapobiegania za rok 2020 przygotowaną przez Pana Janusza Biewalda Prokuratora 

Rejonowego, 

- Raport roczny 2020 o stanie bezpieczeństwa w powiecie wąbrzeskim i wynikach pracy 

Komendy Powiatowej Policji w Wąbrzeźnie przygotowany przez Komendanta Powiatowego 

Policji Pana Mirosława Joppka, 

- Sprawozdanie Straży Miejskiej Miasta Wąbrzeźno za 2020 rok przygotowane przez Pana 

Krzysztofa Grzybka Komendanta Staży Miejskiej. 

   Następnie pani Aleksandra Basikowska oznajmiła, że bardzo serdecznie dziękuje za 

przesłanie powyższych informacji i możliwość zapoznania się ze stanem bezpieczeństwa na 

terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno. Oświadczyła, że jeżeli Radni mają jakieś pytania                      

w przedmiocie przesłanych informacji o stanie bezpieczeństwa to mogę je złożyć w formie 

pisemnej na ręce Przewodniczącej Rady Miasta Wąbrzeźno. Złożone na piśmie pytania 

przesłane zostaną do autorów sprawozdań z prośbą o udzielenie informacji lub wyjaśnień. 

 

Ad 9 

  Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że wszystkie złożone na XXVIII sesję Rady 

projekty uchwał zostały przedstawione i omówione podczas wspólnego posiedzenia wszystkich 

komisje Rady Miasta, które odbyło się w dniu 26 kwietnia br. o godzinie 13.00. Posiedzenie 

odbyło się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość.  

    Pani Aleksandra Basikowska oznajmiła, że w związku z awarią systemu urządzeń do 

głosowania umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, 

zgodnie z dyspozycją art. 14 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

wszystkie głosowania zostaną przeprowadzone poprzez tzw. głosowanie imienne. 

Poinformowała, że będzie wyczytywała z listy każdego radnego z imienia i nazwiska. 

Następnie wyczytana z listy osoba w drodze tzw. głosowania imiennego oznajmi czy jest „za”, 

„przeciw” lub „wstrzymuje się od głosu”.  
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   Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że zaplanowane zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2021-2032 oraz zmiany budżetu miasta na 2021 

rok mają trochę odmienny charakter w porównaniu z zazwyczaj proponowanymi zmianami. 

Wyjaśnił, że zazwyczaj zmiana WPF polegała na wprowadzeniu zmian w załączniku 

przedsięwzięć, natomiast przy zmianie budżetu miasta na 2021 rok deficyt nie ulegał zmianie. 

Oznajmił, że obecnie przygotowane zmiany mają trochę odmienny charakter. 

Następnie pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że na podstawie art. 232 ustawy 

o finansach publicznych dokonuje się zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej w zakresie 

planowanego wykonania dochodów i wydatków budżetu w roku 2021. W przedstawionym 

WPF zmienia się sposób finansowania zadań inwestycyjnych z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych, w związku z interpretacją Ministerstwa Finansów. Dotychczasowo 

środki RFIL nie wykorzystane w 2020 roku zaplanowane były po stronie dochodów po zmianie 

stanowią przychody z nadwyżki środków na rachunku budżetu 2020 roku i finansują deficyt. 

Zmiana ta była konieczna i możliwa do przeprowadzenia po sporządzeniu sprawozdań za 

2020 rok. 

Zmiana proponowana na 28 kwietnia 2021 r. obejmuje też dane prezentowane w załączniku 

Przedsięwzięć. 

Załącznik przedsięwzięcia zmienia się głównie w następujących pozycjach: 

1. W ramach aktualizacji realizowanych projektów MOPS wprowadza się następujące 

zadania na kwotę łączną w 2021 roku 286.352,37 zł, 2 2022 r. 315.110,00 zł i w 2023 r. 

20.160,00 zł, w tym: 

1) Projekt "Klub Seniora w Wąbrzeźnie„ na kwotę 245.870,00 zł w 2021 r., w 2022 r. 

315.110,00 zł i w 2023 r. 20.160,00 zł, 

2) Projekt: "Wąbrzeskie Kluby Samopomocy„ w 2021 roku w związku z nie 

wydatkowaniem środków w 2020 roku na kwotę 46.797,33 zł w wydatkach bieżących 

i 6.314,96 zł w wydatkach inwestycyjnych, 

3) Projekt "Kujawski-Pomorska Teleopieka - wsparcie seniorów" w Wąbrzeźnie w związku 

z pandemią wydłuża się w czasie i w związku z tym kwota w 2022 r. zmniejsza się 

o 6.290,71 zł a wydatki roku 2023 rosną do 11.194,04 zł. 

2. W ramach aktualizacji realizowanych projektów inwestycyjnych po przetargowo zmienia 

się wartość następujących zadań: 
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1) Realizacja projektu Ścieżki pieszo-rowerowe alternatywą dla komunikacji 

samochodowej„ po przetargu stanowi wartość 280.478,66 zł i zwiększa się o 50.714,81 zł 

w stosunku do planowanej kwoty. 

Uchwała Nr XXVIII/185/21 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2021-2032 została podjęta 

jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 2. 

Ad 10 

Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że zmiany w budżecie miasta na 2021 rok wiążą się 

bezpośrednio z zmianami omawianymi powyżej dotyczącymi Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2021-2032 w przedmiocie dotyczącym sposobu 

finansowania zadań inwestycyjnych z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, w związku 

z interpretacją Ministerstwa Finansów. 

Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że zmiany budżetu na 2021 rok przedstawiają się 

następująco: 

Zmiany ujęte w  planie dochodów zmniejszają budżet na kwotę 908.280,02 zł i dotyczą: 

1. W ramach aktualizacji realizowanych projektów MOPS zwiększa się dochody o kwotę 

286.352,37 zł, w tym: 

1) Wprowadzenia dochodów dotyczących Projektu „Klub Seniora w Wąbrzeźni” 

na kwotę 245.870,00 zł, 

2) Wprowadzenia dochodów z roku 2020 dotyczących Projektu: „Wąbrzeskie 

Kluby Samopomocy” na kwotę 46.797,33 zł, 

2. Zwiększa się dochody z udziałów w podatku CIT o kwotę 100.000,00 zł w  związku                    

z wyższym wykonaniem niż założono do projektu budżetu( wykonanie na 31 marca 2021 r. na 

poziomie 39%),  

3. Wprowadzenia zmian związanych z rozstrzygnięciem przetargów na inwestycje z udziałem 

środków unijnych: 

1). W projekcie „ścieżki pieszo-rowerowe alternatywa dla komunikacji samochodowej                 

w Wąbrzeźnie” zwiększa się planowane dochody o kwotę  12.441,45 zł, 

2). W projekcie „modernizacja oświetlenia ulicznego w granicach miasta Wąbrzeźna” 

zmniejsza się planowane dochody o kwotę 93.419,66 zł, 

3) wprowadza się dochody z tytułu projektów, których ostateczne rozliczenie przypada na rok 

2021 w kwocie 85.351,26 zł,  
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4. Zmniejsza się dochody z tytułu środków nie wydatkowanych z Funduszu Inwestycji 

Lokalnych o kwotę 1.305.320,40 zł. Po uchwaleniu budżetu na 2021 rok Ministerstwo 

Finansów wydało interpretację wg której, nie wydatkowane środki FIL w kolejnym roku 

wchodzą do budżetu jako przychody. W związku z tym po sporządzeniu sprawozdań za rok 

2020, wprowadzamy środki jako przychody finansujące deficyt i równocześnie zmniejszamy 

planowane z tego tytułu dochody. 

Zmiany ujęte w  planie wydatków zwiększają  budżet o kwotę 191.348,44 zł i dotyczą: 

1. Wprowadzenia zmian związanych z rozstrzygnięciem przetargów na inwestycje z udziałem 

środków unijnych: 

1) W projekcie „ścieżki pieszo-rowerowe alternatywa dla komunikacji samochodowej                  

w Wąbrzeźnie” zwiększa się planowane wydatki o kwotę  50.714,81 zł, 

2) W projekcie „modernizacja oświetlenia ulicznego w granicach miasta Wąbrzeźna” zmniejsza 

się planowane wydatki o kwotę 103.456,46 zł,  

2. Wprowadzenia środków na kwotę 1.000,00 zł, na zwiększenie opłaty za wynajem gruntu od 

PKP na przeprowadzenie projektu urządzenia terenu przy dworcu PKP, kwota zaplanowana nie 

przewidywała waloryzacji, 

3. Wprowadzenia dodatkowych  wydatków na przebudowę ogrodzenia przy SP nr 2 w kwocie 

15.000,00 zł, 

4. Wprowadzenia zwiększenia wydatków na szkolenia medialne o  kwotę 7.500,00 zł                      

z niewykorzystanych wydatków na podróże służbowe, 

5. Wprowadzenia kwoty 10.000,00 zł na wykup gruntu pod ścieżkę pieszo-rowerową nad 

Jeziorem Frydek z zaplanowanych na ten cel odszkodowań,  

6.  Wprowadzenia zmniejszenia w Straży Miejskiej o wydatki przeniesione do finansowania ze 

środków COVID-19  za dowożenie do punktów szczepień na kwotę 1100,00 zł 

7. Wprowadzenia zwiększenia kwoty dla SM  na dodatkowe kamery na plaży miejskiej przy 

punkcie gastronomicznym (Futraku) WDK w kwocie 4.000,00 zł, 

8. Zmniejszenia rezerwy bieżącej z przeznaczeniem na wykonanie instalacji elektrycznej do  

Futraka ( podłączenie urządzeń, kamer monitoringu i oświetlenia) , zakup 2 palm na miejską 

plażę-dotacja WDK i zwiększenie wydatków z tytułu likwidacji tzw. ”kopciuchów” razem 

43.800,00 zł, w związku z dużym zainteresowaniem mieszkańców wymianą źródła ciepła na 

ekologiczne, 

9. Zmniejszenia rezerwy inwestycyjnej z przeznaczenie na dotację dla WDK w kwocie 

20.000,00 na pierwszą wpłatę na zakup Futraka,  na wykonanie dokumentacji Ogródka 

Jordanowskiego w kwocie 20.000,00 zł, która będzie niezbędna aby pozyskać środki 
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zewnętrzne z LGD na przebudowę placu zabaw dla dzieci, na zakup kamer przez SM na miejską 

plażę w kwocie  4.000,00 zł, oraz na uzupełnienie środków własnych  po przetargowo na 

budowę  ścieżek pieszo-rowerowych w kwocie 7.524,85 zł, 

10. Wprowadzenia zmian na wniosek Kierownika OZ Urzędu Miasta w kwocie 3000,00 zł 

między pozycjami wydatków oświaty, 

11. Wprowadzenia po stronie wydatkowej zmian w projektach MOPS opisanych powyżej na 

łączną kwotę 292.667,33 zł,  

12. Wprowadzenia niezbędnych zmian w wydatkach urzędu na kwotę 1.650,00 zł w związku   

z bieżącą realizacją budżetu, 

13. Wprowadzenia wydatków dotyczących koordynacji szczepień: w ramach środków SARS-

CoV-2 z przeznaczeniem na realizację Narodowego Programu Szczepień Ochronnych 

przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 planuje się na podstawie Decyzji Wojewody Kujawsko-

Pomorskiego WFB.V.1612.2.1.2021 na kwotę 1.224,00 zł na faktyczne koszty transportu po 

24 zł na osobę na jedno szczepienie , 

14. Wprowadzenia w ramach środków z rezerwy planuj się 20.000,00 zł na dokumentację 

przebudowy Ogródka Jordanowskiego, 

15. Wprowadzenia w ramach dotacji dla WDK środków z rezerwy na I wpłatę na zakup Futraka 

w kwocie 20.000,00 zł i w kwocie 13.380,00 zł na instalację elektryczną niezbędną do 

podjechania Futrakiem oraz zakup 2 palm na plażę miejską.  

Uchwała Nr XXVIII/186/21 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2021 

rok została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 3. 

Ad 11 

   Pan  Wojciech Trzciński Zastępca Burmistrza Wąbrzeźna poinformował, że Wojewoda 

Kujawsko – Pomorskiego w dniu 5 marca 2021 r. wydał Rozstrzygnięcie Nadzorcze nr 

25/2021 Nr WNK.DT.IV.4130.4.2021 w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały nr 

XXV/173/21 Rady Miasta Wąbrzeźna z dnia 27 stycznia 2021 r. w sprawie przyjęcia 

lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów kształcących się w 

placówkach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Wąbrzeźno. 

Wojewoda wskazał, że podstawową wadą powyższej uchwały jest oznaczenie zbyt 

wąskiego grona jej odbiorców tj. uczniów uprawnionych do otrzymania stypendium, 

poprzez wskazanie dzieci i młodzieży kształcącej się w placówkach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miasto Wąbrzeźno.  
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Według organu nadzoru ustawodawca  w określił adresatów uchwały - młodzież 

pobierającą naukę na terenie danej gminy. Taka też zmiana została dokonana w treści 

niniejszej uchwały. 

Uchwała Nr XXVIII/187/21w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania 

edukacji uzdolnionych uczniów kształcących się w szkołach na terenie Gminy Miasto 

Wąbrzeźno została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 4. 

Ad 12 

   Pan Sławomir Trzciński przekazał, że uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania stypendium im. Walthera Nernsta dla uzdolnionych uczniów jest kontynuacją 

zapisów obowiązującego obecnie regulaminu. Poinformował, że podczas wspólnego 

posiedzenia wszystkich komisji Rady Miasta w dniu 26 kwietnia br. wprowadzono zmianę         

w Regulaminie.  

   Zmiana dotyczyła  warunków przyznawania stypendium za osiągnięcia w nauce i działalności 

społecznej dla ucznia znajdującego się w trudnej sytuacji materialne i polegała na podniesieniu 

kwoty dochodu na jedną osobę w rodzinie z kwoty 600,00 zł na kwotę 800,00 zł, „§ 4 ust. 1 pkt 

3 dochód na jedną osobę w rodzinie nie może przekroczyć kwoty 800,00 zł.” 

Uchwała Nr XXVIII/188/21  w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

stypendium im. Walthera Nernsta dla uzdolnionych uczniów została podjęta 

jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 5. 

 

Ad 13 

Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że zgodnie z art. 7 ust. 1 ustawy o dodatkach 

mieszkaniowych z dnia 21 czerwca 2001 r dodatek mieszkaniowy przyznaje na wniosek osoby 

uprawnionej do dodatku mieszkaniowego, wójt, burmistrz lub prezydent miasta, w drodze 

decyzji administracyjnej. Na mocy ustawy nowelizującej z dnia 10 grudnia 2020 r. 

art. 38 wprowadzono przepis zobowiązujący Radę Gminy w terminie do dnia 1 lipca 2021 r. do 

podjęcia uchwały, o której mowa w art. 7 ust. 1e ustawy zmienianej w art. 11 uchwały rad 

gmin wchodzą w życie z dniem 1 lipca 2021 r. 

Uchwała Nr XXVIII/189/21  w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego i wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 
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osoby ubiegającej się o przyznanie dodatku mieszkaniowego została podjęta 

jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 6. 

 

Ad 14 

Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że przedmiotem niniejszej uchwały jest wyrażenia 

zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej „KZN-Toruński ” sp. z o.o. 

z Krajowym Zasobem Nieruchomości. 

Poinformował, że Spółka ma na celu wybudowanie domów mieszkalnych oraz ich 

eksploatowanie na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno Powołanie Spółki jest niezbędne do 

realizacji tych zadań  i zaspokajania potrzeb w zakresie mieszkalnictwa na terenie Gminy 

Miasto Wąbrzeźno. 

Wyjaśnił, że zgodnie z art. 7 ust. 1 pkt. 7 ustawy z dnia ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713 z późn. zm.) do zadań własnych gminy 

należą sprawy związane z gminny budownictwem mieszkaniowym. Zgodnie 

z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. f i g wyżej wymienionej ustawy do wyłącznej właściwości Rady 

Gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach tworzenia i przystępowania do spółek 

i spółdzielni oraz rozwiązywania i występowania z nich a także określania zasad wnoszenia, 

cofania i zbywania udziałów i akcji przez wójta. W związku z powyższym podjęcie uchwały 

jest uzasadnione. 

Pan Aleksander Czarnecki Radny Rady Miasta Wąbrzeźno oznajmił, że rozwój budownictwa 

mieszkaniowego jest jednym z ważniejszych priorytetów obecnej kadencji. Przekazał, że 

władze samorządowe Gminy Miasto Wąbrzeźno podejmują wszelkie możliwe działania mające 

na celu rozwiązania problemu nie dostatku zasobu mieszkaniowego. Następnie pan Aleksander 

Czarnecki przekazał, że procedowana formuła jest nową propozycją rządu, która pojawiła się 

w roku 2021, którą należy wykorzystać. Zaznaczył, że przystąpienie Gminy Miasto Wąbrzeźno 

do Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej nie rodzi żadnego ryzyka finansowego. Ponadto 
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należy także podkreślić, że mieszkania budowane w powyższej formule przeznaczone są dla 

osób średnio zarabiających z możliwością przekształcenia na prawo własnościowe. 

Uchwała Nr XXVIII/190/21  w sprawie  wyrażenia zgody na utworzenie spółki 

Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa „KZN-Toruński” Sp. z o.o. została podjęta 

jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 7. 

Ad 15 

   Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że   zgodnie z obowiązującymi przepisami Gmina 

Miasto Wąbrzeźno ma możliwość ubiegania się  o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej 

Inicjatywy Mieszkaniowej „ KZN – Toruński”” Sp. z o. o. 

    Zgodnie z art. 33m ustawy z dnia 26 października 1995 r. o niektórych formach popierania 

budownictwa mieszkaniowego (Dz. U. z 2019 r. poz. 2195 z późn. zm.) przedmiotowego 

wsparcia udziela się na zatwierdzony przez Radę Gminy w drodze uchwały wniosek 

Burmistrza.    W związku z powyższym podjęcie uchwały jest uzasadnione.  

Uchwała Nr XXVIII/191/21  w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze 

środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie 

objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej. 

została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 8. 

Ad 16 

    Pan Tomasz Zygnarowski Burmistrz Wąbrzeźna przekazał, że pragnie przekazać informację 

w kwestii doniesień dotyczących zanieczyszczenia wody na terenie Wąbrzeźna. Oznajmił, że 

w ostatnim czasie pojawiła się informacja dotycząca wystąpienia w jednej próbce ujęcia wody 

bakterii „coli”. Dotyczyło to końca sieci wodociągowej zlokalizowanego w samej siedzibie 

MZECWiK. Wyjaśnił, że woda krążąca w całej sieci wodociągowej była pozbawiana 

zanieczyszczeń. Jednak decyzją Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej przez kilka kolejnych dni 

trwało intensywne chlorowanie wody krążącej w sieci wodociągowej na terenie Wąbrzeźna. 

Próbka pobrana w poniedziałek została ponownie przez akredytowane laboratorium, z którego 

korzysta MZECWiK. Otrzymano w dniu wczorajszym informację od kierownika laboratorium, 

że powyższa próbka nie posiada żadnych zanieczyszczeń. Pracownicy Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej dokonali pobrania próbek wody i oczekują na rezultat badań. Jednak do 

ostatecznej decyzji Sanepidu dotyczącej zdjęcia obostrzeń należy być ostrożnym przy 
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korzystaniu z wody w sieci wodociągowej i nie pić jej bezpośrednio z kranu bez uprzedniego 

przegotowania.  

   Pan Aleksander Czarnecki Radny Rady Miasta oznajmił, że chciałby się odnieść do wcześniej 

omawianej kwestii dotyczącej pomysłu utworzenia na terenie miasta tzw. szkoły społecznej”. 

Następnie pan Aleksander Czarnecki przekazał, że pomysł utworzenia tzw. „szkoły społecznej” 

dotyczy uczniów klas 1-3 szkoły podstawowej. Zaznaczył, że powyższy zakres edukacji 

zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa spoczywa na Gminie Miasto Wąbrzeźno czyli jest 

to obowiązkowe zadanie gminy. Wyjaśnił, że utworzenie szkoły społecznej zależy wyłącznie 

od determinacji, zaangażowania, możliwości finansowych samych inicjatorów powyższego 

przedsięwzięcia. Dodał, że nie można takiej inicjatywy w żaden sposób zablokować i nie można 

hamować konkurencyjności. Oświadczył, że w punktu widzenia samorządu gminny                         

i obowiązku utrzymywania szkół publicznych należy zgłoszoną kwestię pomysłu utworzenia 

szkoły społecznej przedyskutować na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu                        

i Rekreacji.  

   Pan Sebastian Ignasiak Radny Rady Miasta przekazał, że chciałby na dzisiejszym posiedzeniu 

wszystkich komisji poruszyć trzy ważne tematy.  

   Na początku kadencji został ułożony harmonogram dotyczący remontu poszczególnych ulic 

w związku z tym część już zgodnie z tym harmonogramem została zrealizowana następne 

czekają też w kolejce do dofinasowania mówimy tutaj o Grabowej Kasztanowej czy Wodnej    

w tym temacie chciałbym zaznaczyć, że następne w kolejce do realizacji są ulice Jasna oraz 

Wierzbowa. I moje pytanie jest takie Pani Burmistrzu czy w związku z planowaniem przyszłych 

inwestycji na następny rok weźmie Pan pod uwagę te dwie ulice w tej sprawie zostało również 

skierowane pismo od mieszkańców do Urzędu i na pewno trzeba zaznaczyć że stan tych dróg 

jest słaby, na pewno też wskazać tutaj to, że w zeszłym roku na ulicy Wierzbowej doszło do 

część podsypki tutaj spowodowało zapadnięcie się kawałka jezdni zostało to oczywiście 

naprawione jednak jest tutaj małe niebezpieczeństwo. Zapytał czy jest szansa z wystąpieniem 

z wnioskiem do dofinansowania do inwestycji z dróg samorządowych z Funduszu Dróg 

Samorządowych. Jest to droga osiedlowa ale niemniej jednak inne gminy próbowały                        

i otrzymywały. Jeżeli się nie uda no też z tego co się orientuję to jest to koszt tych ulic około 

600.000,00 zł 700.000,00 zł a więc no myślę, że na pewno byłoby warto i chciałbym żeby tutaj 

Pan Burmistrz wzioł to pod uwagę gdzieś przy planowanym przyszłorocznym budżecie. Mówię 

to już teraz żeby przy następnych inwestycjach też o tym pamiętać. Drugi temat też odnośnie 

dróg jednak na terenie miasta chodzi o ubytki w jezdniach tutaj też mieszkańcy i użytkownicy 
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narzekali na to, że w niektórych miejscach na jezdniach brakuje ludzie narzekają  tym bardziej 

mieszkańcy nasi. Trzecia kwestia odnośnie monitoringu miejskiego, czy jest też szansa aby 

przy przyszłych zakupach kamer jakby rozbudowie tego monitoringu też ewentualnie 

zastanowić się nad zamontowaniem jakiejś kamery na ścieżkach rowerowych na ulicy 

Kiedrowskiego na ulicy Akacjowej przy blokach już kiedyś z Burmistrzem rozmawialiśmy na 

ten temat oraz gdzieś tutaj w rejonie ulicy Kętrzyńskiego do ronda i od ronda w stronę PKP to 

są miejsca gdzie tutaj nie ma tego monitoringu a na pewno pozwoliłoby na to bo też ten 

monitoring aby ludzie czuli się trochę bezpieczniejsi,  jeszcze bardziej bezpieczniejsi 

     Pan Marcin Lewicki Radny Rady Miasta oznajmił, że Radny Aleksander Czarnecki wywołał 

go do tablicy. Oznajmił, że w maju br. zaplanowano posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. Dodał, że chciałby poczekać na zluzowanie przez Rząd obostrzeń i spotkać 

się stacjonarnie. Oznajmił, że przychyla się do prośby Pana Radnego Aleksandra Czarneckiego 

w kwestii tematu na Komisji utworzenia tzw. szkoły społecznej w Wąbrzeźnie. Przekazał, że 

poinformuje wszystkich o ustalonym terminie posiedzenia Komisji.  

     Pan Marcin Lewicki oznajmił, że w poniedziałek na wspólnym posiedzeniu wszystkich 

komisji omawiano sprawę przebudowy Ogródka Jordanowskiego przy ulicy Mickiewicza. 

Przekazał, że temat przebudowy ogródka był ujęty w jego programie wyborczym i uważa, że 

zasługuje na dokonanie napraw, modernizacji i unowocześnienia. Dodał, że podtrzymuje 

również pomysł Burmistrza Wąbrzeźna spotkania się w terenie z mieszkańcami i wysłuchania 

zdania mieszkańców na temat potrzeby modernizacji Ogródka Jordanowskiego. 

     Pani Małgorzata Biewaldt Radna Rady Miasta przekazała, że ma kilka bieżących spraw od 

mieszkańców miasta. Oznajmiła, że mieszkańcy zgłaszają potrzebę ustawienia pojemników na 

nieczystości przy ulicy Łabędziej w obrębie nowo wybudowanego bloku wielorodzinnego. 

Zaznaczyła, że śmieci wyrzucane są do przyległych posesji co stanowi duży problem. Ponadto 

mieszkańcy zgłaszają ponownie problem w kwestii parkowania pojazdów na wjeździe ulicy 

Jastrzębiej od strony ulicy Kasztanowej. Pojazdy parkują po obu stronach ulicy co powoduje 

utrudnienie w ruch kołowym. Następnie Pani Małgorzata Biewaldt przekazała podziękowania 

dla pracowników Straży Miejskiej w kwestii prawnego przekazania znalezionego pisklęcia, 

które zostało uratowane i znalazło się w dobrych rękach. 

     Pani Beata Wiśniewska Radna Rady Miasta zapytała Burmistrza Wąbrzeźna czy można 

podjąć działania zmierzające do zacienienia części obszaru Placu Jana Pawła II w okolicach 

ławek, które w okresie lata są bardzo nasłonecznione. Dodała, że dotyczy to przede wszystkim 
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ochrony osób starszych, które latem przesiadują na ławkach na terenie Pl. Jana Pawła II. Można 

w tym celu wykorzystać jakieś parasole lub wiaty.  

     Pani Aleksandra Basikowska przekazała, że chciała zgłosić problem braku oraz dewastacji 

pojemników na nieczystości na terenie rynku. Dodała, że brakuje pojemników przy parkingu i 

zauważyła, że dużo pojemników jest uszkodzonych. Zaznaczyła, że oberwane i uszkodzone 

pojemniki na rynku wyglądają bardzo nie estetycznie. Następnie Pani Aleksandra Basikowska 

poprosiła Burmistrza Wąbrzeźna aby w kilku słowach przedstawił program uroczystości 

majowych w Wąbrzeźnie.  

     Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że w kolejności zadawanych pytań oraz poruszanych 

kwestii postara się udzielić odpowiedzi i ustosunkować do poruszanych tematów.  

    Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że propozycja Pana Aleksandra Czarneckiego 

włączenia do tematu posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji pomysłu 

utworzenia tzw. „szkoły społecznej” została przez Przewodniczącego Komisji Pana Marcina 

Lewickiego przyjęta.  

    Pan Tomasz Zygnarowski odnosząc się do kwestii zgłoszonych przez Pana Sebastiana 

Ignasiaka oznajmił, że trochę dyskutował z mieszkańcami i też został wywołany  do dyskusji 

jako osoba, która obiecała w kampanii wyborczej przebudowę tej drogi. Podkreślił, że obiecał 

iż z Radnymi wypracuje tzw. harmonogram przebudowy dróg i taki dokument został 

opracowany i jest realizowany. Harmonogram jest realizowany zgodnie z przyjętymi 

uzgodnieniami i nie ma tam żadnych przeskoków i zmiany kolejności. Dodał, że gdzieś w 

perspektywie Jasna i Wierzbowa się również pojawiają. Podkreślił, że na dzień dzisiejszy 

dostrzega w Wąbrzeźnie inne ważniejsze potrzeby remontów dróg.  

   Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że rzeczywiście pilnej jakiejś naszej  interwencji 

wymaga działanie MZUK przy  dwóch studniach żeby trochę teren podrównać gdyż one 

wystają z nawierzchni chodnika. Oznajmił, że ulica Wierzbowa jest w złym stanie ale wiąże się 

bezpośrednio z poważną inwestycją kanalizacyjną gdzie należy przebudować kanalizację 

deszczową. Zaznaczył, że prowadzi w tej kwestii rozmowy z Prezesem Miejskiego Zakłady 

Energetyki Cieplnej Wodociągów i Kanalizacji aby doprowadzić do przeprowadzenia 

inwestycji. 

   Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że można zaplanować zadnia w ramach planu prac dla 

Miejskiego Zakładu Usług Komunalnych na rok przyszły. Podkreślił, że jest otwarty na 
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propozycje zadań dla MZUK. Podkreślił, że należy poczekać jakie zadania uda się zrealizować 

w ramach funduszy rządowego tzw. Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Wówczas 

zobaczymy jakie zdania będziemy realizować i jakie zadnia będzie można zaplanować dla 

MZUK.  

     Pan Tomasz Zygnarowski odnosząc się do kwestii ubytków w nawierzchniach dróg w 

mieście oznajmił, że firma wyłoniona w zapytaniu ofertowym rozpoczęła realizacje zadania. 

Poprosił Panią Marzannę Wiśniewską Kierownik Wydziały Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej o zabranie głosu. 

    Pani Marzanna Wiśniewska przekazała, że prace, które zostały firmie zlecone zostały 

wykonane. Dodała, że niektóre nie wykonane jeszcze pracy wynikały z panujących warunków 

atmosferycznych, które utrudniają realizację zlecenia. W związku z powyższym nastąpił nie 

znaczne przesunięcia.  

   Pan Tomasz Zygnarowski poprosił Panią Marzannę Wiśniewską aby odniosła się do 

poruszonej kwestii pojemników na nieczystości. Dodał, że prawdopodobnie zostało 

zamówionych 40 nowych pojemników.  

Pani Marzanna Wiśniewska poinformowała, że zamówione pojemniki na nieczystości powinny 

zostać wykonane do końca maja br. Dotyczy to miejsc ustawienia pojemników zgodnie z 

wnioskami i sugestiami Radnych z roku poprzedniego. Dotyczy to między innymi obszaru 

osiedla Sienkiewicza oraz terenów wszystkich prowadzonych przez Gminę Miasto Wąbrzeźno 

inwestycji przy nowo budowanych drogach. Oznajmiła, że z tej puli zamówionych pojemników 

nie planowano na teren Pl. Jana Pawła II z uwagi na brak środków finansowych. Dodała, że 

zdaje sobie sprawę ze stanu koszy zlokalizowanych na rynku. Zaproponowała aby 

przedyskutować kwestię ewentualnego przesunięcia poprzednich lokalizacji koszy czy też 

zaplanować na przyszły rok nowe kosze na obszar Pl. Jana Pawła II.  

Pan Robert Żurawski Radny Rady Miasta odnosząc się do omawianej kwestii pojemników na 

nieczystości oznajmił, że według niego bardzo nie dobrym rozwiązaniem jest możliwość 

wyrzucania do koszy odchodów psich. Wyjaśnił, że psie odchody powodują zanieczyszczania 

pojemników na nieczystości oraz nie przyjemne doznania zapachowe. Przekazał, że należy 

rozważyć przy kolejnym zamówieniu pojemników aby były one wyposażone w dodatkową 

przystawkę na psie nieczystości w celu sprawnego i łatwego oczyszczania.  
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   Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że otrzymuje sygnały od pracowników MZUK, którzy 

opróżniają pojemniki na mieście, że rzeczywiście dużym problem są znajdujące się tam 

odchody psie.  

   Pan Tomasz Zygnarowski zapytał Panią Marzannę Wiśniewską czy posiada informację ile na 

terenie miasta jest usytuowanych pojemników nie nieczystości. 

   Pani Marzanna Wiśniewska oznajmił, że na ternie Gminy Miasto Wąbrzeźno znajduje się 

około 240 pojemników na nieczystości. Ponadto należy pamiętać, że przy drogach 

powiatowych również zlokalizowane są kosze na śmieci. Łącznie jest około 300 koszy na 

terenie miasta.  

Pan Tomasz Zygnarowski odnosząc się do kwestii możliwości kamer przy ulicach 

Kiedrowskiego i Akacjowej poprosił Pana Krzysztofa Grzybka Komendanta Straży Miejskiej 

o zabranie głosu. Zapytał czy jest jakiś pomysł na kamery przy tych ulicach ?. 

    Pan Krzysztof Grzybek Komendant Straży Miejskiej przekazał, że pomysł na pewno tak, 

myślę, że w tym roku może by się coś udało ale we wrześniu. Kiedyś mieliśmy taką kooperację 

ze Spółdzielnią Mieszkaniową "Marysieńka" z tego co wiem były takie prace prowadzone               

w Spółdzielni żeby zbudować od nowa system monitoringu na osiedlu a oczywiście ten zakres 

byłby o tyle powiększony, że my byśmy się do tego systemu wpiąć, coś dołożyć od siebie 

skorzystać ze sprzętu spółdzielni mieszkaniowej. Natomiast gdybyśmy sami chcieli to zrobić 

no tym roku ze względu na szczupłość środków finansowych nie jesteśmy w stanie.  

Ewentualnie do   planu na rok przyszły. 

    Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że poza samymi kamerami istnieje również potrzeba 

nowego sprzętu w siedzibie Straży Miejskiej w celu obsługi systemu. 

    Pan Krzysztof Grzybek oznajmił, że  sama kamera to jest jeden element, potem potrzebujemy 

źródeł zasilania z tym też jest naprawdę kłopot kupno samej kamery i zamontowanie na słupie 

to tak naprawdę nic nie daje tam jest potrzebne źródło zasilania sygnał, który prześle. Natomiast 

na Podzamczu musieliśmy w ubiegłym roku z ubiegłego budżetu kupiliśmy specjalny serwer 

który zasili te kamery, które są zamontowane na Podzamczu jest ich 12 nowy sprzęt w ramach 

tej nowej inwestycji tak oczywiście same kamery to jest jeden tylko z tych elementów natomiast 

cały osprzęt czasami kosztuje więcej aniżeli kamery. 

    Pan Tomasz Zygnarowski odnosząc się do zgłoszonej przez Panią Małgorzatę Biewaldt 

kwestii parkowania pojazdów przy ulicy Jastrzębiej oznajmił, że chodzi po głowie pomysł 
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przebudowy tej ulicy Kasztanowej, ktoś nawet gdzieś chyba w jakimś komentarzu na facebook 

czy na messenger na skrzynkę Urzędu Miasta napisał zróbcie tą ulicę jednokierunkową 

faktycznie ulice jednokierunkowe pozwalają wygodnie parkować po jednej stronie aczkolwiek 

wywołał też poważną burzę z mieszkańcami. Ja myślę, że w pierwszej kolejności tutaj prośba 

do Straży Miejskiej ktorą też przekażemy do Policji Panie Komendancie chyba się nie mylę, że 

te 15 metrów od skrzyżowania powinno być wolne. 

   Pan Krzysztof Grzybek oznajmił, że  mamy 10 metrów od skrzyżowania od każdego nie 

można parkować pojazdów.  Przyznał, że faktycznie parkują samochody po jednej i po drugiej 

stronie ulicy. Oświadczył, że Straż Miejska będzie zwracała na to większą uwagę i będą 

pouczać i zwracać mieszkańcom uwagę.  

    Pan Tomasz Zygnarowski odnosząc się do kwestii zgłoszonej przez Panią Beatę Wiśniewską 

dotyczącą zacienienia części rynku oznajmił, że jak najbardziej problem rozumie. Dodał, ze 

sam kiedyś wnioskował do w ramach budżetu obywatelskiego tzw. rolety, markizy elektryczne 

dwustronne ale rozwiązanie było bardzo drogie. Przekazał, że kilka lat wcześniej gmina 

zakupiła parasole ale nie przetrwały one jednego sezonu.  

    Pan Tomasz Zygnarowski zaproponował aby Radna Pani Beata Wiśniewska aby zgłosiła 

pomysł zacienienia rynku w ramach planowanego budżetu obywatelskiego. Dodał, że pomysł 

spotkałby się z dużym poparciem mieszkańców miasta oraz obszaru Pl. Jana Pawła II. 

Oznajmił, że w roku bieżącym w budżecie miasta nie zaplanowano takiego zadania 

inwestycyjnego.  

   Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że w roku 2021 nie zaplanowano uroczystości 

majowych z uwagi na panującą sytuację epidemiologiczną na terenie kraju. Wyjaśnił, że 

okolicznościowe informacje i wspominki z lat ubiegłych zostaną zamieszczone na stronie 

internetowej Urzędu Miasta Wąbrzeźno. Przekazał, że wspólnie z Przewodniczącą Rady oraz 

samorządowcami z ościennych gmin w dniu 3 maja br. przy zachowaniu reżimu sanitarnego 

złożone zostaną kwiaty i wiązanki przy pomniku Żołnierza Polskiego na Pl. Jana Pawła II.  

Ad 16 

   Wobec wyczerpania porządku obrad pani Aleksandra Basikowska zamknęła XXVIII sesję              

w VIII kadencji Rady Miasta Wąbrzeźno w dniu 28 kwietnia 2021 roku. Poprosiła o wyłączenie 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  
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Protokołował: 

Jarosław Niedbała 

 

 

                                                                           Przewodnicząca Rady 

                                                                            Aleksandra Basikowska                                                                   
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